
 
  4. september 2023 

 
Referat af TR-møde fredag den 1. september kl. 11.30 

 
Tilstede: Johannes Bang, Marie Louise Roed Jørgensen, Lone Guntofte Brandel, Ulrik Zeeberg, Claus Ple-

naa, Natasja Nielsen, Dorthe Marie Knudsen, Helle Olander Würtz, Heidi Yoma Rasmussen, Casper 
Christiansen og David Qvist  

 
Afbud: Line Nykjær Larsen, Rikke Katholm, Ümit Demir, Mads Thranov Gæster:  
 

Pkt. Emne  
1 Nyt fra formanden 

- Status på kompeten-
ceudviklingsaftalen 

- Møde i HU om kommunens budget 2024-27 afholdt 
inden politikernes budgetseminar (i dag). Flere ople-
vede, det var svært at få input ind i direktionens ka-
talog, men ”vores” baglandsinput blev optaget i ka-
taloget, nogle af forslagene i redigeret form dog. 
Medarbejder-Input vedr. Temperatur-sænkning ind-
går uredigeret. Uheldigt ”knas” mellem BUPL- og 
DLF, da vi insisterede på at få formulering med om 
konsekvenser ved øget undervisning. Medarbejder-
mødet efterfølgende fik rettet op på knasen, så man 
fremover igen bakker hinanden op. 

- Gode takter i Samarbejdsforum. Gode takter også 
ved tetê a tete møder med skolechefen. 

- Kompetenceudviklingsaftalen: 
Nyhedsbrev sendt ud med orientering. Vi arbejder 
på at opgøre kravet til kommunen (bagudrettet). 
Forvaltningen har formelt opsagt aftalen – modtaget 
torsdag 31/8. 
Fremadrettet/indeværende skoleår: Uddannelse 
fremgår af opgaveoversigten og KP siger 275 timer 
til 10 ECTS-point, så under 200 timer pr 10 ECTS-
points må indebære risiko for arbejdsmiljøet. Det er 
vi nødt til at tage hånd om/udfordre. 

2 Kongres 2023 
- Drøftelse af kravsop-

stilling OK24 (Bilag til-
går) 

- Kongressen 19. – 21. 
september 
 

Casper orienterede (med udfoldelser!!!) 
David fremlagde nogle af sine prioriteringer, især vedrø-
rende kompetenceudvikling. 
Heidi fulgte op med yderligere nuancering og budskab om 
vigtigheden af ordnede forhold vedr. lærernes kompetence-
udvikling som evt. OK24-krav. 
Diskussion fulgte. De store spørgsmål: Skal vi have en kom-
petencefond eller ej? Skal A20 åbnes med krav? 
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K16’s forslag vedr. aflønning af hovedstyrelsen er nu officielt 
forslag til kongressen. 
Kredsen giver frokost tirsdag d.19., hvis man meddeler at 
man kommer. Der er IKKE frikøb. 

3 Meddelelser AMR-valg til sektor MED. Vigtigt. Valget er på TEAMS 6. sep-
tember 2023 11:30-11:55. Kamilla, AMR på Læringshuset 
stiller op. 

4 Evt. 
- Skoleplaner for 23/24 

KS skal have en drøftelse ang. kompetenceudvikling, da afta-
len nu er opsagt. 
Spørgsmål fra FU: Husker vores kolleger at registrere kørsel, 
når de er til møder, censor o.a. ude i byen? På App’en (under 
kommunens Min Løn) 
Borgerskolen har afdelingslederstilling ledig og slår den snart 
op. 
Afdelingsleder (daglig leder) skal ansættes på Linje 10. 

5 Klargøring til ”Drop In” på  
Kredskontoret. 

Lone lovede røvfuld til alle og enhver (vist noget med kræn-
kende handlinger eller sådan noget). 

 
 
  Claus Plenaa / Heidi Yoma Rasmussen 
  TR ORS               fmd. K16 
 


